
8 天台灣休閒農場親子遊                        

第一天：新加坡桃園機場→台北→士林夜市  

是日集合於樟宜國際機場，搭乘豪華客機飛往台灣。抵達後由導遊接待前往台北士林夜市，台北最具規模的夜市，道地小吃及

潮流飾品琳琅滿目，任你自由品嚐和選購。團友可自費品嚐道地美食。 

(住宿: 桃假、中信或同级)(机上用餐) 
 第二天：台北→民主广场→野柳奇石公園→九份山城→頭城休閒農場 

早餐後，前往之前的中正紀念堂，現改名為民主紀念館，於台北市中心，佔地 24.79公頃，為蔣介石所建，建築宏偉堂皇，氣

勢雄偉。古色古香的中國宮殿建築．莊嚴宏偉是民眾活動聚會的場所，成為國外遊客必訪之地。往野柳奇石公園。野柳是經千

百萬年來的風化和海水侵蝕影響，而造就出來的特殊地質景觀。繼往九份山城 (午餐自費) 九份之美，訴說著昔日淘金時代的

往事。背山面海的景色和古意盎然的老街，讓你流連忘返。當你欣賞美麗景色之餘，千萬不能錯過一嚐當地美食：如舊道口牛肉

麵、竽圓湯、魚丸湯、滷肉飯、阿信果凍等特產。可讓你值回票價。繼續前往宜蘭頭城休閒農場，農場佔地廣闊，場內設有酒

窖、菜園、果園、魚池、牧場和一望無際的田園，可讓你放鬆心情享受真正的田園生活。晚上參與施放天燈 (孔明燈) 祈求全家

和事業上平安順利。       (住宿: 头城休閒農場)(早餐, 晚餐 - 農場风味餐) 
第三天：頭城休閒農場→太魯閣→光隆大理石廠→阿美族山地歌舞表演 

早餐後,搭車經蘇花公路，沿途欣賞太平洋沿岸秀麗風光，令人心曠神怡，太魯閣國家風景區是一國際的觀光景點，曾被喻為世

界十大奇景之一，園區內順著立霧溪而上，可到達台灣中部台中，沿途可欣賞大地造物的奇景，是一研究地質景觀的最理想地方

。光隆大理石是全台最大的大理石加工廠，台北 101外牆之大理石全由光隆大理石廠所供應，除生產建材之外亦有難得一見的

雕刻品，和台灣特有的貓眼石．藍寶石．台灣玉．七彩玉．玫瑰石展示。阿美族是一母系社會的原住民，於每年的 7-9月都會

舉行盛大的豐年祭以酬謝神靈。                                            (住宿: 國統或同级)(早餐, 午餐, 晚餐) 
 第四天：花蓮→山地特產中心→池上飯包博物館→知本溫泉 

山地特產，台灣因地處中亞地區氣候高溫潮濕，且四周環海，因此高山出產很多特有動．植物，其中尤以梅花鹿和台灣赤靈芝

最為有名，可於此自由選購特產帶回，可謂送禮自用兩相宜。池上飯包是台東縣池上鄉的特產，2002 年池上鄉公所與池上飯包

原創老店合作成立了「池上飯包博物館」，館內設有歷史文化區、農田農具區、稻米文化區、池上飯包區、以及古早飯包區等展

示區. 渡过了全日的欢乐时光，今晚到知本溫泉享受温泉泡汤(自备泳衣和泳帽)                   (住宿: 統信或同级)(早餐, 

午餐，晚餐) 
第五天：高雄→佛光山→春秋阁→西仔湾→爱河巡礼(不含船資)→六合夜市 

早餐後，驅車經由南迴公路前往高雄佛光山，佛光山是一座由山竹妙發展而來的，為全台灣最大佛寺之一，創辦人為星雲法師

，在國際享有勝譽，寺中安置了一尊高有 120呎的阿彌陀佛，周圍圍繞著 480尊小菩薩雕像，莊嚴神聖。續前往高雄春秋閣風

景區，欣賞高雄地標龍虎雙塔。繼往高雄西仔灣，西仔灣左臨高雄港，右靠萬壽山，面對台灣海峽，是一欣賞日落的最佳地點

。12公里長的愛河是高雄的最新旅遊景點,一年四季的沿岸會呈現不同的風情,逾船上盡情享受這 20分鐘的愛河之旅(客人自費

搭乘)。續往高雄六合夜市，南部最繁華的夜市。你可以自費晚餐於此享用道地美食：擔仔麵、官財板、BBQ、新鮮果汁、藥燉

排骨湯、現撈海鮮。                                        (住宿: 利多或同级)(早餐, 午餐) 
第六天：高雄→新營五分車→營長牧場→日月潭→文武廟→孔雀園→毛王爺之家→逢甲夜市  

早餐後，搭車前往新營糖廠，後乘五分火車，（所謂五分火車，就是早期運送甘蔗前往糖廠製糖的交通工具，今改為觀光列

車），後前往營長牧場，可自費餵食牛羊，後前往日月潭，日月潭是台灣最大的高山湖泊，亦是台灣的中心，潭中央有一小

島，名稱為拉橹島，此島是當地邵族人的祖靈島，邵族亦是台灣人數最少（全族 280人）的族群。文武廟：廟堂供奉武勝關

公、忠義岳飛、文聖孔子。於此可以欣賞到台灣最美的地理風光。孔雀園：此地所養的孔雀超過 200隻，可以欣賞到難得一見

的白色孔雀。王爺之家:昔日毛王爺和蔣介石一家交情特殊，因此，保留了很多難得一見的歷史照片值得欣賞。台中逢甲夜市是

中部最大也是全台灣最大的夜市，由２８條街道所組成，集合了各行各業和異國美食，其中包括鳥蛋荷包蛋、墨西哥袋餅、日本

酥脆棒、歐洲風格的咖啡攤，還有天下第一菇等。你可以在此自費享用晚餐。 

(住宿: 富王或同级)(早餐, 午餐) 
第七天:四季果園採果→小人國主題樂園→台北１０１→珍珠推廣中心→忠烈祠→貔貅藝術中心-西門町 

繼往台中果園採果，滿山遍谷的果樹長滿水果任你採摘食用吃到飽。如要帶走，請另行和果園主人價購。搭車經高速公路到達

小人國主題樂園 (包入場卷套票) 。園區內有台灣、歐洲、日本建築物縮影和機動遊戲，可以讓你盡情的玩樂。台北１０１：

是台北東區最大的購物和娛樂中心。忠烈祠觀賞臺灣衛兵換班交接儀式。貔貅藝術館：瞭解５０００多年來，中國歷史和文化

的傳承。西門町：台北最期的旺區，目前是年輕族群的聚集地，本區所販賣之產品皆為新潮物品。凡舉服飾、飾品、皮包等，

可謂是日本新宿的翻版，亦稱為台北新宿。在此你也可以自費品嚐阿宗麵線。        (住宿: 桃假、中信或同级)(早餐, 午餐) 
第八天：台北→機場新加坡 

今天早餐後，告別難忘的台灣之旅，搭乘豪華客機返回溫暖的家 - 新加坡。(早餐) 
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8Days Taiwan Family Fun + Farmstay     
Day 1 - Singapore Taoyuan – Shihlin Night Market 

Assemble at Changi International Airport and begin with a pleasant flight to Taipei, the capital of Taiwan.  Upon arrival, you 
will be welcomed by our local representative. Visit the Shihlin Night Market and enjoy a fun time of shopping and tasting 

of delicious Taiwanese snacks such as the XXL crispy chicken and Oyster omelette.  (Taoyuan Holiday/Chinatrust Hotel or 
similar) (Meals on Board) 

Day 2 - Taipei - National Taiwan Democracy Memorial Hall - Yeliu Geological Park -   Chiufen - Toucheng Farm 
After breakfast, we will proceed to National Taiwan Democracy Memorial Hall, formerly known as Chiang Kai-shek 

Memorial Hall. It is a monument erected in memory of Chiang Kai-shek. This We will proceed to Yeliu Geological Park.  
Here, you can see the natural rock formations of Yeliu where you can experience an amazing array of artistic shapes carved 

out by Mother Nature.  Next, visit Chiufen which is located up in the charming hills of Northeast Taiwan. Visitors can 
wander the precipitous old streets and recapture the flavour of a simpler past. You can also enjoy some of the local 

delicacies such as Dou Kou beef noodles, Fish Ball soup and Chiufen yam ball soup. We will now proceed to Toucheng 
Farm to spend the rest of our day.  Toucheng Farm occupies an area of 726 hectares and is one of the biggest farms in 

Taiwan.  Here, you can be one with nature.  Experience the “farm life” with the vegetable farm, animal farm, and orchard.  

At night, pen your wish on the heavenly lantern and release it into the sky to make your wishes come true.  
(Toucheng Farm) (Breakfast/Dinner - Farm Specialty Dinner) 

Day 3 - Toucheng Farm -  Taroko Gorge – Changchun Temple – Marble Factory –  Ami Aboriginal Cultural Village  

After breakfast at the farm, enjoy a scenic coastal ride along Su-hua Highway to Hualien where we will visit the Taroko 

Gorge. Taroko Gorge is a world-renowned majestic beauty with marble-walled gorge scenery. You can marvel at the gorges 
carved out by a river, and also see the Changchun Temple, perched high up in the gorge, and is one of the most 

photographed scenes in the gorge.  This picturesque little temple memorializes all those who lost their lives in the 
construction of the Central Cross-Island Highway. Beside it is a stream that plummets into the river valley below. Next, we 

visit the Taiwan biggest Marble Factory – Kung Lung Mineral museum. Then proceed to Ami Aboriginal Cultural Village. 
Enjoy the lively and colourful song and dance performances by the Ami tribe. 

(Hotel - Union Hotel or similar)(Breakfast/Lunch/Dinner) 
Day 4 - Hualien -  Local Farm Products – Ch ihshang Lunchbox Museum/Hot Spring 

After breakfast, visit the Local Farm Products store, for some local products shopping.  Our next stop will be the Chihshang 
Lunchbox Museum, one of the specialties of Chihshang Township in Taitung County. In 2002, the Chihshang Township 

Office in cooperation with the Chihshang lunchbox vendors established the "Chihshang Lunchbox Museum". The museum's 
display areas include a historical and cultural area, a farm and farming tools area, a rice paddy culture area, a Chihshang 

lunchbox area, and an old lunchbox area. Next, we will proceed to Chih-Pen Hot Spring for relaxation of your body and 
soul. (Bring own swimwear and swim cap)             (Toong Shing Hotel or similar)(B/L/D) 

Day 5 - Taitung – Fo Guang Shan – Spring and Autumn Pavilions – Love River (Cruise ticket at own expense) – 
Liouho Night Market 

Our first stop for the day is Fo Guang Shan. Since the Founding Master, Venerable Hsing Yun established Fo Guang Shan in 
1967, it has evolved from a mountain-top bamboo forest to the largest Buddhist monastery in Taiwan. Next, we will visit the 

Spring and Autumn Pavilions where you can see the Dragon and Tiger Pagodas. We proceed to Kaoshiung and enjoy a 
20 minute boat ride down the Love River with different sceneries to match different seasons(Cruise ticket at own expense). 

Liouho Night Market.  Liouho Night Market is a great place for bargains, shopping and local snacks.  
(Best Hotel or similar) (B/L) 

Day 6 -  Kaoshsiung – Sinying Railway Cultural Park – Pa-Wong Battalion Commander Farm – Sun Moon Lake – 
Wen Wu Temple – Peacock Park – Mao Village – Feng Jia Night  

After breakfast, we will visit the Sinying Railway Cultural Park, a former Sinying Sugar Refinery with good location, great 

structure & plants. Pax can also take a train for traveling and enjoy feeding the cow and testing milk(own expense) in  Pa-

Wong Battalion Commander Farm Next, we will proceed to Sun Moon Lake. Sun Moon Lake is located right in the 
centre of Taiwan. It has an elevation of 748 meters above sea level, and is the largest natural lake in Taiwan.  In the middle 

of the lake is the Lalu Island, the holy ground for the Shao tribe, the smallest tribe in Taiwan.The statue of Guan Gong, Yue 
Fei and Confucius are enshrined in the Wen Wu Temple overlooking the lake.  Over here, you can enjoy the magnificent 

sights of the lake and surrounding area.  Peacock Park.  It has about 200 peacocks and one can see the rare white 
feathered peacock in the Park. Next we will proceed to the Mao Village. Feng Jia Night Market in Taichung. (Ful Won 

Hotel or similar) (B/L) 
Day 7 - Taichung - Fruit Orchard – Window on China Theme Park –Taipei 101 – Pearl Centre - Martyrs’ Shrine -   

Pi-Siou Arts Centre -  Ximenting Night Market   
We start off the day with a morning walk in the Fruit Orchard. This is the only fruit orchard with different fruits growing in 

all the seasons.  Enjoy the fruits for free in the orchard, or buy some back.  Next proceed to Window on China Theme 
Park. This is a wonderland of miniature models of buildings and other structures from Taiwan, China, Asia, Europe and 

America, all meticulously built on a 1/25 scale, that bring all the world within your vision. Taipei 101, which is currently the 
tallest building in the world. Shop in the Taipei 101 mall,(own expenses)ride the world’s fastest elevator (1010m/min) to 

the 89 floor observatory, where you can enjoy the wonderful sights of Taipei. Our next stop in Taipei is to witness the 

elaborate and graceful changing of guards’ ceremony at the Marytr’s Shrine. Later, visit the popular district Ximenting, a 

shopping paradise for young people, with a wide selection of the latest in fashion trends.     (Taoyuan Holiday, China Trust 

or similar) (B/L)    
Day 8 - Taipei - Airport  Singapore 

Bid farewell to Taiwan as you are transferred to the airport for your flight back to Singapore.  Bon Voyage and we hope you 
have an enjoyable vacation.                                    (Breakfast) 


